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Protokół nr 150/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 21 września 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

(sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

         (ZS nr 1) 

4. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

5. Pani Barbara Puchała  - dyrektor Poradni Psychologiczno- 

         Pedagogicznej w Wieluniu  

6. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

7. Pani Iwona Zadworna   - wicedyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

                   im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

8. Pan Mariusz Wróbel   - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja  

         Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 
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9. Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

         w Wieluniu (ZSS) 

10. Pan Mirosław Kubiak  - dyrektor Specjalnego Ośrodka   

        Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach

        (SOSzW) 

11. Pan Jerzy Nowakowski  - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego  

         Domu Kultury i Sportu w Wieluniu   

         (PMDKiS) 

12. Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum   

                      Ogólnokształcącego im. Janusza   

            Korczaka w Wieluniu (II LO) 

13. Pan Eugeniusz Panek   - Prezes Zarządu Międzyszkolnego Klubu  

         Sportowego w Wieluniu (MKS) 

14. Pan Tomasz Pietrzykowski  - Kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu 

15. Pani Alicja Dudaczyk   - naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony   

         Środowiska w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu 

16. Pan Jerzy Kolman    - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

17. Pan Grzegorz Wróbel   - Nadzór Wodny w Wieruszowie  

18. Pan Krzysztof Frysiak  - kierownik Nadzoru Wodnego  

         w Wieruszowie  

19. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

20. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu  

21. Pan Sylwester Kaczmarek  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

         Wspólnych w Wieluniu (PCUW) 

22. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

         Kartografii, Katastru i Gospodarki    

         Nieruchomościami w Starostwie    

         Powiatowym w Wieluniu  
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23. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu (OZ) 

24. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

         (SP ZOZ) 

25. Pani Katarzyna Olejnik  - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

         Ledóchowskiej w Komornikach 

26. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  

27. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLVII, CXLVIII i CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez powiat wieluński w roku szkolnym 2022/2023.  

6. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. – temat sesyjny.  

7. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4519E w m. Kamionka.  
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8. Zapoznanie z pismem Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie możliwości 

przekazania powiatowi wieluńskiemu drogi wojewódzkiej Nr 488.  

9. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu na wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

położonej przy ul. Warszawskiej 5, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

176/2, obręb 4 miasta Wieluń z prowadzącym działalność gospodarczą  

pn.: Henryk Kochalski „LAS I OGRÓD”.  

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pokoju w budynku Bursy  

przy ul. Wojska Polskiego 32 dla 2 zawodników Stowarzyszenia WKS Wieluń.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ  

w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie lokalu zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej  

w użytkowaniu SP ZOZ - dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu  

o pow. 55,50m2 mieszczącego się w budynku SP ZOZ w Wieluniu na rzecz 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „BOMED” z przeznaczeniem  

na prowadzenie działalności w zakresie transportu sanitarnego, na czas 

oznaczony do dnia 30.09.2022 r.  

14. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” za okres I-VI 2022 r. - temat sesyjny.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2022 r. – temat sesyjny.  
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16. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.08.2022 r.  

17. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o możliwość zwiększenia środków finansowych  

na realizację projektu pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia  

oraz przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2023 rok - temat 

sesyjny.  

20. Zapoznanie z pismem Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach określającym minimalne potrzeby w przypadku zmiany lokalizacji 

Domu Dziecka – kontynuacja sprawy z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r.  

21. Zaakceptowanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych 

przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci w rodzinach 

zastępczych niezawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Mokrsko na realizację zadania: „Likwidacja barier transportowych 

poprzez zakup pojazdu dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Mokrsku”  

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego  

w Obszarze D. 
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23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrówek na realizację zadania: „Zakup samochodu osobowego o liczbie 

miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu osób 

niepełnosprawnych w tym na wózkach inwalidzkich dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Ostrówku” w ramach „Programu  wyrównywania różnic między 

regionami III” realizowanego w Obszarze D.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek  

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2023.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi.  



7 
 

31. Zapoznanie i przyjęcie do wiadomości informacji o wysokościach miesięcznej 

kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej  

o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych  

na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1930 z późn. zm.).  

32. Sprawy bieżące. 

33. Wolne wnioski. 

34. Zamknięcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CL 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady 

są prawomocne, ponieważ jest obecnych 5 członków Zarządu Powiatu. Powitał 

wszystkich biorących udział w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszyscy otrzymali porządek obrad. Zaznaczył, że nie wprowadza do porządku 

obrad żadnego dodatkowego punktu. Zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakiś 

punkt.  Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

  

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLVII, CXLVIII i CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez powiat wieluński w roku szkolnym 2022/2023.  

6. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. – temat sesyjny.  

7. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4519E w m. Kamionka.  

8. Zapoznanie z pismem Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie możliwości 

przekazania powiatowi wieluńskiemu drogi wojewódzkiej Nr 488.  

9. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu na wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

położonej przy ul. Warszawskiej 5, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

176/2, obręb 4 miasta Wieluń z prowadzącym działalność gospodarczą  

pn.: Henryk Kochalski „LAS I OGRÓD”.  
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11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pokoju w budynku Bursy  

przy ul. Wojska Polskiego 32 dla 2 zawodników Stowarzyszenia WKS Wieluń.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ  

w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie lokalu zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej  

w użytkowaniu SP ZOZ - dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu  

o pow. 55,50m2 mieszczącego się w budynku SP ZOZ w Wieluniu na rzecz 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „BOMED” z przeznaczeniem  

na prowadzenie działalności w zakresie transportu sanitarnego, na czas 

oznaczony do dnia 30.09.2022 r.  

14. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” za okres I-VI 2022 r. - temat sesyjny.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2022 r. – temat sesyjny.  

16. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.08.2022 r. 

17. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o możliwość zwiększenia środków finansowych  

na realizację projektu pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia  

oraz przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2023 rok - temat 

sesyjny.  

20. Zapoznanie z pismem Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach określającym minimalne potrzeby w przypadku zmiany lokalizacji 

Domu Dziecka – kontynuacja sprawy z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r.  

21. Zaakceptowanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych 

przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci w rodzinach 

zastępczych niezawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Mokrsko na realizację zadania: „Likwidacja barier transportowych 

poprzez zakup pojazdu dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Mokrsku”  

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego  

w Obszarze D. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrówek na realizację zadania: „Zakup samochodu osobowego o liczbie 

miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu osób 

niepełnosprawnych w tym na wózkach inwalidzkich dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Ostrówku” w ramach „Programu  wyrównywania różnic między 

regionami III” realizowanego w Obszarze D. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek  

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński.  
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2023.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi.  

31. Zapoznanie i przyjęcie do wiadomości informacji o wysokościach miesięcznej 

kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej  

o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych  

na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1930 z późn. zm.).  

32. Sprawy bieżące. 

33. Wolne wnioski. 

34. Zamknięcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXLVII, CXLVIII i CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

co do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag do treści protokołów. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem protokołu nr 147 z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 147/22 z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 148 z CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 148/22 z CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 149 z CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 149/22 z CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez powiat wieluński w roku szkolnym 2022/2023.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Małgorzatę Zygmunt - z-cę naczelnika Wydziału Edukacji oraz poszczególnych 

dyrektorów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat wieluński. 

Zaznaczył, że materiał jest obszerny. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu radnemu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest napisane,  

że 1534 osoby zostały przyjęte do naszych szkół średnich, 478 spoza powiatu,  

co daje 30%, czyli wygląda na to, że było 1056 naszych wychowanków, absolwentów 

było 1120. Nadmienił, że zostały 64 osoby bez przydziału. Zapytał, czy to oznacza, 

że tak mało osób nie kontynuuje nauki. Zapytał, czy coś wiadomo w tym temacie.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że są szkoły sportowe, artystyczne np. w Sieradzu, w Zduńskiej Woli.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy nie ma takiej 

informacji ile osób po podstawówce nie kontynuuje nauki? 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma chyba nawet takiej możliwości. Nadmieniła,  

że są pozaszkolne formy kształcenia, więc każdy z  nich jest zobowiązany.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dopowiedziała, że do kontynuacji nauki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że moglibyśmy 

przyłączyć Działoszyn do Wielunia, bo 66 uczniów jest z Działoszyna. Dodał, że już 

nie liczył innych.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są jakieś pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wyraził nadzieję, że uda się 

zrealizować wszystkie plany.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że trzeba 

zawsze wyżej planować. Zapytał, czy ktoś z Państwa dyrektorów chciałby zabrać 
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głos. Dopytał, z jakimi problemami, które są do rozwiązania, spotkali się na początku 

w swoich placówkach.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS Nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że problem jaki mają dotyczy uczniów z Ukrainy, ponieważ poziom 

językowy jest bardzo różny. Są tacy, którzy dobrze mówią, są tacy, którzy  

w ogóle nie mówią i są tacy, którzy w ogóle nie chcą mówić. O ile w tamtym roku  

to wszystko szło na fali pewnych emocji i takiego doraźnego działania, to w tej chwili 

muszą ich wdrożyć, szczególnie w zawodowych, w ogólniakach zresztą też, bo będą 

później zdawać egzaminy. Podkreśliła, że jest kłopot - 6h, które mają  

na to kształcenie zaznaczając, że dla niektórych pewnie wystarczająco, może okazać 

się, że w którymś momencie będą musieli coś zrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że z tych środków, które mają na Fundacji, chcą sfinansować dodatkowy język 

kształcenia dla uchodźców. Nadmienił, że nie wie na ile tych środków wystarczy,  

ale na tyle na ile wystarczy, to chcą zaplanować dodatkowe godziny i z tego konta 

byłoby wypłacane wynagrodzenia dla tych osób, które będą prowadzić te zajęcia. 

Dodał, że wstępnie z panem naczelnikiem to ustalili. Zaznaczył, że docierały też takie 

sygnały tylko najgorzej jest dotrzeć do tych osób. Powiedział, że pewnie trzeba 

będzie grupę utworzyć, bo jest różny poziom znajomości języka, jak powiedziała pani 

dyrektor. Głównie chodzi o język komunikatywny, bo to jest pewnie najtrudniejsza 

rzecz. Jak będą mogli się komunikować to jako nauczyciele będą widzieli,  

czy rozumieją, bo niektórzy mówią cały czas „tak”, a okazuje się, że nie rozumieją 

pewnych pytań, czy sformułowań. Z uwagi na brak dalszych pytań, podziękował 

zaproszonym gościom za obecność.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

powiat wieluński w roku szkolnym 2022/2023 (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Agnieszkę Stępień-Wyrembak – wicedyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu. Poprosił o zaprotokołowanie, że pani dyrektor była 

obecna.  

 

 

 Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu, a salę obrad 

opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. – temat sesyjny.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał 

zaproszonych gości, których poprosił o przedstawienie się - w posiedzeniu udział 

biorą pan Tomasz Pietrzykowski - kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu, pan 

Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu, pan Krzysztof Frysiak - 

kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie, Pan Grzegorz Wróbel - Nadzór Wodny  

w Wieruszowie, Pani Alicja Dudaczyk - naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska w Starostwie Powiatowym w Wieluniu. Zauważył, że nie ma 

przedstawicieli z Nadzoru w Kępnie i Pajęcznie. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu 

panu Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciałby podziękować 

temu nieobecnemu panu z Kępna za wykonanie Kanału Toplinka, chociaż w części.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

dodał, że druga część będzie wykonana w tym roku do źródeł.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że o to mu chodziło,  

że jest potrzeba i to wielka, żeby do końca to zrobić, bo jeden pan boi się,  

że znowu go zaleje.  
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 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

przekazał, że będzie wchodził konserwator lada chwila.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podziękował.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Wieluń 

ma jakieś inwestycje w terenie.  

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

poinformował, że pan starosta dostał zapewne sprawozdanie zaznaczając,  

że nie wie, czy jest się czym chwalić, czy nie, ale zrobili najistotniejszą rzecz,  

a mianowicie utrzymanie rzeki Pysznej przepływającej przez 3 powiaty - około 20 km 

za kwotę 250 tys. zł. Wspomniał, że to była w zeszłym roku taka najistotniejsza 

praca. Poprosił o zadawanie ewentualnych pytań.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z jego obserwacji jest troszeczkę lepiej jak zmieniły się zarządy. Dodał, że mówi  

o tym jak zmieniła się ustawa, czyli w tej chwili w jakiś sposób to się unormowało.  

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu podkreślił,  

że każda reforma wprowadza zapewne jakieś ulepszenia, ale to też jak wiadomo 

potrzeba troszeczkę czasu zanim „koła tej machiny” zaczną funkcjonować. 

Nadmienił, że jak wszędzie - nie funkcjonuje idealnie, ale dążą do doskonałości.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że mówił 

już o tym w tamtym roku, ale mają jedyny problem jako inwestor, że projektanci 

czekają bardzo długi okres czasu na uzyskanie pozwolenia wodno-prawnego,  

ale to jest już kwestia Zarządu, że bardzo długo się czeka. Być może w tej chwili  

to trochę się skróci, chociaż samorządy cały czas inwestują i te pozwolenia  

są bardzo potrzebne. Nadmienił, że czasami mają problem, głównie chodzi  

o ten czas, który upływa. Z punktu widzenia Zarządu Powiatu jako inwestora mają  

te problemy, ale nie wie, czy nie byłoby o wiele szybciej, gdyby jednak rozpatrywały 

to Nadzory.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

przekazał, że jeśli chodzi o pozwolenia, to procedura jest taka, że to Państwo 

wysyłają do Zarządu, z Zarządu przychodzi do nich do zaopiniowania, jeśli jest na ich 

terenie. Dodał, że starają się to szybko opiniować, bo wiedzą, że to jest pilne. 

Poprosił i zwrócił uwagę, aby pilne potrzeby zaznaczyć, żeby tym się zająć. Jeśli  

to będzie taka krótka informacja to myśli, że to skróci czas. Zaznaczył  

i uczulił, że mają za zadanie badać nielegalne wpusty do ich cieków. Poprosił,  
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aby uczulić, że od czasu do czasu sprawdzają i z tym się wiąże to, że muszą zaraz 

powiadomić WIOŚ (Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska) i prokuraturę,  

że coś takiego jest nielegalnie, żeby mieszkańcy mieli świadomość, że po tej 

katastrofie na Odrze żarty już po prostu skończyły się. Jeśli chodzi o coś nowego  

to poinformował, że muszą być zgłoszenia wodno-prawne na przydomowe 

oczyszczalnie ścieków do Nadzoru. Dodał, że Wody Polskie powstały praktycznie  

w 2019 r., a cały czas doskonalą strukturę i więcej pieniędzy przychodzi  

na poszczególne zadania. Nadmienił, że od nich ludzie oczekują, żeby dane cieki, 

które oczywiście konserwują, ale żeby rzeki uregulować, itd. Z kolei są różne szkoły, 

żeby nie regulować dlatego, że to jest naturalne i jak uregulują, to mogą się zdarzyć 

jakieś podtopienia, itd., więc tutaj są różne szkoły. Powiedział, że ludzie  

nie rozumieją. Zaznaczył, że starają się uświadamiać też ludziom i zwracają też 

uwagę na ekologię, żeby nie zatruwać naszych rzek, bo jak powtarza na wszystkich 

spotkaniach, że za 10 lat będzie w Polsce brakować wody do bytów komunalnych,  

bo coraz bardziej obniża się poziom wód gruntowych i trzeba kopać głębiej, żeby  

tę wodę pozyskać, co wiąże się z ogromnymi kosztami dla wszystkich samorządów, 

więc mieszkańcy muszą z nimi zacząć współpracować.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że jest 

dużo, tzw. nieuregulowanych cieków, jeśli chodzi o stan własnościowy. Jest to też 

duży problem dla nas, dla gmin jak i również dla Wód Polskich, bo gdzieś  

to zostało zapomniane - w ewidencjach niby jest, ale nie można przypisać 

właściciela.   

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że zawsze klienci i tak trafiają do Wód Polskich.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

dodał, że odsyłają potem m.in. do gmin. Nadmienił, że jego zdaniem wszystkie 

melioracje powinny być w gminach.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że tak 

jak było kiedyś, bo wtedy pracował i wie jak to wyglądało.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

nadmienił, że poza tym łatwiej jest ściągnąć pieniądze od danego rolnika, żeby ten 

rów melioracyjny konserwował i przypisać to jako zadanie własne gminy, bo nie mają 

takich możliwości, aby od tego rolnika ściągnąć. Muszą prosić o dane, ale de facto 
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nie mogą tego zrobić, to bardziej gmina wie, który to rolnik. Dodał, że oni muszą 

szukać tych działek.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jeśli 

następuje zmiana właściciela to mają problem. Nadmienił, że spółce, np. jako 

Wydział Geodezji nie mogą wydać chyba, że chcą zapłacić i wskażą interes prawny. 

Dlatego jest zwolennikiem tego, aby przydzielić te wszystkie prace melioracyjne 

gminom.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

dodał, że spotykają się ze Spółkami Wodnymi, ściśle współpracują i zauważają,  

że tam Spółki Wodne są na wymarciu, ponieważ tam jest dużo starszych ludzi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że praca społeczna.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

kontynuował, że młodzi się nie garną - ci, którzy są, jakoś funkcjonują,  

ale nie są w stanie, gubią się w tych wszystkich rzeczach i dlatego, żeby to gminy 

przejęły.  

 

 

 Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się dodając, 

bo wtedy to dobrze funkcjonowało, bo pamięta te czasy. Odniósł się, że gminy 

rozwiązały spółki, zmieniła się ustawa Prawo wodne, powiedział o 3 osobowych 

Spółkach Wodnych.  

     Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że Kolega wspomniał o wylotach - temat jest dosyć medialny. Dodał, że chciałby 

zwrócić uwagę na jedną rzecz, a mianowicie, co to jest nielegalny wylot – nielegalny 

wylot to jest konkretna budowla. Jeśli zlokalizujemy taki obiekt na rzece i jeśli jest coś 

wpuszczane do rzeki, to oczywiście reagują, ale są sytuacje gdzie te wyloty jakby 

mają pozwolenia wodno-prawne, one mogą funkcjonować w postaci odprowadzania 

oczyszczonych ścieków. Podkreślił, że prowadząc na przełomie zeszłego roku i tego 

roku kontrole, to takie budowle namierzali z tym, że jeżeli mówimy o nielegalnych 
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wylotach to wiedzą, że coś jest, a w dokumentach nie mają żadnych informacji,  

że taka budowla istnieje, powinna istnieć, wtedy reagują. Dodał, że inaczej  

to wygląda, jeśli mają do czynienia z sytuacją, że jest wyrok i jest odprowadzane coś, 

co od razu na „pierwszy rzut oka” wydaje się ściekiem, np. ma barwę, czy zapach. 

Podkreślił, że są zobligowani, żeby powiadomić policję, czy zgłosić to też  

do Zarządu, ale generalnie mogą mieć podejrzenie graniczące z pewnością,  

że to jest ściek, ale pewności nie mają, bo nie dysponują żadnymi laboratoriami, 

badaniami. Od przeprowadzania badań jest WIOŚ. Dodał, że ludzie im zgłaszają,  

a oni kontrolują i jeśli ktoś im zgłosi dzisiaj, pojadą dzisiaj, czy najpóźniej jutro  

i jak taka sytuacja ma miejsce, to oczywiście zgłaszają z tym, że nawet, jeśli dojdzie 

to do WIOŚ-u i przeprowadzi badania, to jest z reguły upływ kliku dni. Podkreślił,  

że to nie jest tak, że ktoś im zgłosi i oni od razu kogoś „łapią za rękę”, że ktoś coś 

wprowadza. Zaznaczył, że dobrze, że ludzie zgłaszają tylko, że zwrócił uwagę na to, 

że Wody Polskie niestety nie prowadzą badań.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Pietrzykowskiemu.  

 Pan Tomasz Pietrzykowski – kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu 

powiedział, że może odnieść się, co prawda nie do działalności Nadzoru Wodnego  

w Sieradzu na terenie powiatu wieluńskiego, ponieważ ma tylko małą enklawę swojej 

działalności – część gminy Konopnica jako Zlewnia Rychłocice, Mała Wieś, ale chciał 

nawiązać do sprawy, do której nawiązał pan starosta, ponieważ zanim objął funkcję 

kierownika Nadzoru Wodnego w Sieradzu, pracował w Zarządzie Zlewni w Sieradzu  

i te pozwolenia wodno-prawne jego zdaniem troszeczkę nabiorą tempa  

i przyspieszenia w wydawaniu tych decyzji, ponieważ ten dział troszeczkę się rozrósł, 

był dość mało liczebny w związku z tym to bardzo „kulało”. W tym momencie doszły 

tam 2 osoby i to, co Koledzy wspomnieli, czyli przydomowe oczyszczalnie ścieków 

zostały zdjęte z ich procedur, a przekazane Nadzorom Wodnym w związku z tym 

Nadzory Wodne będą miały co prawda więcej pracy, ale odciążą bardzo dużą część 

tych tematów Zarządu Zlewni. Dopowiedział, że tam tych ludzi troszkę więcej 

zatrudnili. A dlaczego to „kulało”? - bo Zarząd Zlewni w Sieradzu jako Zarząd RZGW 

(Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej) w Poznaniu jest największą jednostką, 

ponieważ ma pod sobą 13 Nadzorów Wodnych i 13 powiatów i z tego 2 duże 

zbiorniki – jeden z największych w kraju Jeziorsko i zbiornik Poraj za Częstochową 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi-2vzzqbL6AhVt_SoKHX0rC98QFnoECAkQAQ&url=https%3A%2F%2Fpoznan.wody.gov.pl%2F&usg=AOvVaw3N2n5cIMk5erE6IlsrK3_Y
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi-2vzzqbL6AhVt_SoKHX0rC98QFnoECAkQAQ&url=https%3A%2F%2Fpoznan.wody.gov.pl%2F&usg=AOvVaw3N2n5cIMk5erE6IlsrK3_Y
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi-2vzzqbL6AhVt_SoKHX0rC98QFnoECAkQAQ&url=https%3A%2F%2Fpoznan.wody.gov.pl%2F&usg=AOvVaw3N2n5cIMk5erE6IlsrK3_Y
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oraz Elektrownię Wodną Jeziorsko. W związku z tym 16 placówek do obsługi,  

z każdej placówki codziennie wpływa jakaś sprawa, więc jest co robić.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, o ile 

dobrze pamięta, to jest jeszcze powiat będziński, tak?  

  Pan Tomasz Pietrzykowski – kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu 

odpowiedział, że Zawiercie. Nadmienił, że tam swoje źródła ma rzeka Warta,  

a ponieważ system wód polskich jest systemem zlewniowym, Warta bierze swój 

początek i powiat zawierciański ma utworzony Nadzór Wodny Zawiercie, który 

przynależy do Sieradza.  

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

dopowiedział, że przez Częstochowę oczywiście.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Częstochowa 

historycznie kiedyś należała do powiatu wieluńskiego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z oczyszczalniami 

wiejskimi, które spuszczają powiedzmy do rowów i potem trafiają do kanałów już 

takich, które są pod Wami. Dopytał, czy kontrolują te oczyszczalnie? 

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

Dybka powiedział o gminnych. 

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu potwierdził.  

 Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że jeśli dobrze rozumie to chodzi o to, że ścieki są w beczce  

i są spuszczane.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie. Zaznaczył,  

że oczyszczalnia spuszcza wodę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że przychodzi informacja - pomiar, wyniki badań do starostwa.  

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

odpowiedział, że jeśli o to chodzi, to dana oczyszczalnia dostaje pozwolenie wodno-

prawne na spust do rowu, czy do tego i ona ma obowiązek raz w roku robić kontrolę 

tych ścieków, czy zgodnie z pozwoleniem wodno-prawnym wpływają. Zaznaczył,  

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi-2vzzqbL6AhVt_SoKHX0rC98QFnoECAkQAQ&url=https%3A%2F%2Fpoznan.wody.gov.pl%2F&usg=AOvVaw3N2n5cIMk5erE6IlsrK3_Y
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi-2vzzqbL6AhVt_SoKHX0rC98QFnoECAkQAQ&url=https%3A%2F%2Fpoznan.wody.gov.pl%2F&usg=AOvVaw3N2n5cIMk5erE6IlsrK3_Y
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że miał taki przypadek w Lututowie, gdzie jest rów melioracyjny, który łączy się z ich 

ciekiem i tam jedna z mieszkanek zgłosiła, że te cieki, które są z oczyszczalni 

ścieków - akurat na jej posesji łączył się ten rów melioracyjny z ich ciekiem,  

że są tam zanieczyszczenia i to czuć. Przekazał, że pojechali na kontrolę  

i rzeczywiście tam troszeczkę była sytuacja niejasna, więc został powiadomiony 

WIOŚ, który wtedy wszczyna kontrolę i procedury, i wtedy wnioski z kontroli  

są przesyłane do Wód Polskich. Podkreślił, że obowiązkiem każdego, który  

ma pozwolenie wodno-prawne jest to, że musi tutaj te cieki sprawdzać pod względem 

czystości, itd., zgodnie z tym pozwoleniem wodno-prawnym. Oczywiście to też 

niekiedy wymyka się spod kontroli, bo jest to pozwolenie wodno-prawne, ale WIOŚ 

nie jeździ tak, żeby sprawdzać też dokładnie. Jedynie co to na zlecenie jakiejś 

organizacji, czy mieszkańców, itd. To jest właśnie ten problem, który w niedalekim 

czasie też trzeba będzie rozwiązać.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jak często i czy powinno być 

wykonywane odmulenie takiego rowu z oczyszczalnią, który np. dostarcza wodę  

do kanału.  

 Pan Tomasz Pietrzykowski – kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu 

odpowiedział, że to zależy od pozwolenia wodno-prawnego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to określone w pozwoleniu, jest odcinek, który muszą konserwować. Podziękował  

za przybycie zaproszonym gościom. Poinformował o posiedzeniu sesji Rady Powiatu 

w Wieluniu i komisji.  

   

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniami Kierowników 

Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań 

podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. – temat sesyjny. 

 Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.   

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4519E w m. Kamionka. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika PZD w Wieluniu oraz pana Macieja Brysia  

– naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Wskazał na koszt:  

50 tys. zł - 60 tys. zł za odcinek 500 m. Powiedział, że pan wójt deklaruje swój udział, 

jak rozumie jest to udział 50% na 50%.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

kanalizacji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również wskazał,  

że nie ma kanalizacji.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu przekazał, że mamy 

trochę projektów porobionych na Pątnowie – Bieniec, Popowice, teraz jest robiony 

Grębień i jest jeszcze Załęcze.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

że w miarę możliwości. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że po wykonaniu 

kanalizacji.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że po wykonaniu kanalizacji wykonają projekt i przystąpią. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że zastanowią się.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że zastanowią się. Nadmienił, że wczoraj wpłynęło następne pismo na Załęcze. 

Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. Podkreślił, że 5 członków Zarządu 

głosowało „za” tym, aby udzielić odpowiedzi panu wójtowi, że w przypadku 

wykonania kanalizacji, Zarząd przystąpi ponownie do rozpatrzenia wniosku pana 

wójta.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4519E w m. Kamionka informującej, że po wykonaniu sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Kamionka, Zarząd Powiatu przystąpi do ponownego 

rozpatrzenia przedmiotowego wniosku (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z pismem Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie możliwości 

przekazania powiatowi wieluńskiemu drogi wojewódzkiej Nr 488.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby pozostawić sprawę w toku, pan wicestarosta porozmawia z członkami Zarządu 

Województwa Łódzkiego, przedstawi nasze argumenty i zobaczymy wtedy  

jak to będziemy robić.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

czyli na razie bez żadnego pisma.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że bez 

pisma, nie zajmujemy stanowiska. Następnie zapytał, kto jest „za” przedstawionym 

rozwiązaniem.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Zapoznanie z pismem Zarządu Województwa 

Łódzkiego w sprawie możliwości przekazania powiatowi wieluńskiemu drogi 

wojewódzkiej Nr 488” jako sprawę w toku i zobowiązał Wicestarostę Wieluńskiego  

do podjęcia rozmów z Zarządem Województwa Łódzkiego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   
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Pkt 9 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu na wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu.  

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że pan 

kierownik zaproponował cenę za 1m3 w wysokości 180 zł, ilość zgromadzonego 

drewna to 33m3. Nadmienił, że jego zdaniem ta cena jest rynkowa.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że właśnie by ją podniósł, 

bo drewno znacząco podrożało.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w lesie jest chyba za 180 zł.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu poinformował,  

że dzwonił do firm, które sprzedają, dostarczają ludziom i uzyskał informację,  

że sprzedają drewno po 550 zł, aczkolwiek to jest drewno już pocięte i porąbane 

typowo do kominka. Tutaj po raz pierwszy wyszli mieszkańcom naszego powiatu 

naprzeciw, tzn. zgłaszają się do niego poszczególni mieszkańcy, że chcieliby nabyć 

to drewno tylko nie w takiej ilości całościowej 33 kubiki, bo jest im aż tyle 

niepotrzebne i to jest zbyt duży koszt. Przekazał, że chcieliby po 1-2 kubiki. 

Powiedział, że dla niego łatwiej byłoby to wszystko sprzedać hurtowo i mieć problem 

z głowy, ale chcieli trochę wspomóc może tych mieszkańców, którzy do nich by się 

zgłaszali. Podkreślił, że chciałby umieścić to na BIP-ie (Biuletyn Informacji 

Publicznej), żeby to było przejrzyste i aby nikt im nie zarzucił, że kogoś forsują,  

a kogoś nie, więc cena jaka zostanie ustalona będzie już taką ceną stałą, będzie 

wyznaczona osoba, która pomierzy to drewno wskazane przez mieszkańca, 

automatycznie następuje przelew środków i to drewno zostanie zabrane środkiem 

transportu kupującego. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, a gdybyśmy  

to drewno pocięli i sprzedawali po 500 zł.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że za bardzo nie ma kto tego pociąć chyba, że będą to robili w okresie zimowym. 

Jeśli będzie zima to będą to cięli, bo na razie łatają dziury, koszą, remontują drogi.  
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto będzie sprzedawał, 

PZD? 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że oni 

jako Powiatowy Zarząd Dróg.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy już sprzedawali 

takie rzeczy.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że w tamtym roku.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu przekazał, że co roku 

sprzedają drewno.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy osobom fizycznym. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że wtedy 

była firma.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy teraz osobom 

fizycznym.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że chciałby, aby pani 

księgowa zorientowała się w sprawie sprzedaży osobom fizycznym, tj. kasy fiskalne, 

takie rzeczy. Nadmienił, że jest to poważny temat.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że dobrze.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że podniósłby cenę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o propozycję.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że na 250 zł.         

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

taką ceną.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy to jest w kawałkach.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził dodając,  

że to są kłody 3-4 m.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jakie to jest drewno.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że różne.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że rożne, bo są i topole, i akacje.  
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że sprawdzą 

pod względem prawnym, czy da się to sprzedać osobom fizycznym.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli 

jest możliwość sprzedawania osobom fizycznym, to ustalamy kwotę 250 zł.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to leży na placu PZD  

i jest 30 m3 tego drewna.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak,  

są 33 kubiki.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby też nie 

przedobrzyć, bo jak się tego nie sprzeda, to co się z tym zrobi. Zapytał, ile by  

to kosztowało.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że ponad 

6 tys. zł.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu podkreślił, że ponad 2 tys. zł różnicy.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że tak tylko podał 

przykład, że jak jedna osoba kupowała drewno w wakacje porąbane za 200 zł/m.  

  Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zauważył, że to było w wakacje.    

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to drewno jest 

przykryte.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że nie.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że może lepiej  

to sprzedać za 200 zł. Dodając, że „chytry dwa razy traci”. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wcześniej też podniesiona była cena, a później była obniżona, bo nie dało się 

sprzedać.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zaproponował, żeby była to kwota  

250 zł i zobaczy się. Dodał, że jego zdaniem sprzedają, bo jak jest po 500 zł takie 

drewno. 

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że do palenia drewno 

musi być sezonowane, a ono jest mokre.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można  

je sezonować, można je położyć na 3 lata, zaznaczając tylko nie u nas.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, żeby to sprzedał  

za 200 zł.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jeśli nie zostanie 

sprzedane to można obniżyć.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dopowiedział, że będzie 

jeszcze raz na Zarządzie, aby obniżyć cenę wywoławczą.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, jeśli  

nie sprzeda się teraz za taką cenę, to obniża się cenę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu reasumując: Zarząd 

Powiatu podwyższa na ten moment kwotę na 250 zł, a jeśli w ciągu miesiąca PZD 

nie sprzeda drewna automatycznie upoważnia się do obniżenia ceny na 200 zł. 

Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

na wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu ustalając cenę za m3  

w wysokości 250 zł. Jeśli w ciągu miesiąca drewno nie zostanie sprzedane, Zarząd 

Powiatu wyraża zgodę na obniżenie ceny za m3 z 250 zł na 200 zł (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie można zrobić 

coś z tym radarem na ul. Popiełuszki, bo kiedyś stanął przy nim i nadal było 

napisane, żeby zwolnić prędkość.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że z tego co wie, to miał być wyłączony. Ten temat był też 

podejmowany na sesji Rady Miejskiej i ten radar miał być wyłączony. Nadmienił,  

że był naprawiany.  
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

położonej przy ul. Warszawskiej 5, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka 176/2, obręb 4 miasta Wieluń z prowadzącym działalność gospodarczą 

pn.: Henryk Kochalski „LAS I OGRÓD”. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Sylwestra Kaczmarka – dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych i panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Zapytał, jak wygląda sprawa płatności.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że za sierpień zalega 1400 zł i całą ratę  

za wrzesień. To jest w sumie około 5200 zł.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że która do dnia dzisiejszego 

nie została wpłacona.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że przed wyjściem sprawdzał i nie wpłynęła 

żadna kwota. Nadmienił, że jest to 5 204,97 zł.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

dyrektora - jak Zarząd nie przedłuży to jaki pan dyrektor ma pomysł  

na zagospodarowanie tego, żeby to nie niszczało? 

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że w tej chwili wydaje mu się, że nie będzie 

problemu, bo ludzie pytają o to wynajęcie, gdybyśmy chcieli wynająć dodając,  

że nie wie, czy nie ma na to innego pomysłu. Zaznaczył, że tego nie zagospodaruje, 

ponieważ to nie spełnia żadnych norm, a sprawa zagospodarowania na jakieś 

archiwum to wielkie pieniądze trzeba byłoby wyłożyć, żeby coś z tego uzyskać. 

Dodał, że to stoi na uboczu, więc trzeba byłoby tego pilnować.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zauważył, że na archiwum  

to trzeba mieć wzmocnione piętro pod względem wytrzymałości stropu. 
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 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu dodał, że im archiwum jako takie jest niepotrzebne, 

ponieważ mają swoje pomieszczenia, które są wystarczające na ten moment, 

przynajmniej na kilka lat chyba, że starostwu.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak 

ewentualnie nie przedłużą, podkreślił, że to założenie hipotetyczne.  

  Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że nie jest zainteresowany, ponieważ  

ta osoba ma wynajęte od 2006 r. Dodał, że ma cały segregator różnych pism. 

Podkreślił, że ta osoba posądzała go o mobbing, o różne rzeczy, pisała nawet  

do wojewody, bo upominał się, żeby płacił pieniądze. Zawsze był problem i zawsze 

były zaległości. Podkreślił, że każda złotówka od 2014 r. jest dosłownie wyrywana  

od tej osoby, zaznaczając, że ta osoba dobrowolnie podpisała umowę  

i dobrowolnie zgodziła się, że będzie płacić. Nadmienił, że są to przynajmniej dwie 

wizyty jego w ciągu miesiąca, mnóstwo pism i telefonów, itd., cały czas 

przypominanie. Odniósł się do zachowania tej osoby. Podkreślił, że był tam razem  

z panią prawnik, która powiedziała, że więcej już tam też nie pójdzie, bo strach. 

Ponadto był też ze swoim zastępcą, który też widział jak to wygląda. Dodał,  

że odchodzi w grudniu na emeryturę, więc jego następca będzie się tym zajmował, 

jeśli umowa zostanie przedłużona. Zaznaczył, że nie jest zainteresowany patrząc  

na te ostatnie lata.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił o przypomnienie  

ile miesięcznie płaci ten pan.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że generalnie to jest 3 000 zł na miesiąc plus 

do tego dochodzi jeszcze co kwartał podatek, który jest płacony od tego budynku  

i ten pan ten podatek płaci. To jest z VAT-em.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy umowa jest 

skonstruowana tak, że można ją wypowiedzieć w każdej chwili.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu przekazał, że umowa teraz się skończy, ale generalnie 

umowę można wypowiedzieć w ciągu miesiąca.  
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  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że jak 

umowa się kończy i nie jest przedłużona, to nie ma żadnego wypowiedzenia,  

a kończy się z dniem 30.09.2022 r.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to rozumie, ale jak 

umowa nie zostanie przedłużona dodając, że nie wie tego, ale może ktoś się 

zainteresuje, a może nie, ale jak to będzie stało 3 miesiące, to stracimy.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że obawia 

się czegoś innego, a mianowicie, że będzie trudno go wyprowadzić.   

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że też się tego obawia chociaż świadomy jest 

tego, ponieważ cały czas mu sugerował, że nie da już więcej rady, nie ma siły i być 

może sobie to jakoś przemyślał.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że tam pojawia się najemca 

z tej samej branży.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu poinformował, że tam jest też taka sytuacja, że jest 

człowiek, który był przez lata jego pracownikiem, 13 lat tam pracował, bo pytał się  

i między nimi była taka umowa, jak rozmawiał z obecnym najemcą dużo wcześniej  

to mówił, że do pewnego momentu będzie to robił, a później przekaże temu swojemu 

pracownikowi, że oni spółkę założą. Tak to miało być. Dodał, że ten człowiek czekał  

i po prostu odszedł od niego w tamtym roku i założył swoją firmę. Przekazał,  

że od kwietnia-maja do sierpnia-września jest sezon i on wtedy miał pieniądze  

i wpłacał. Później zaczynał się październik-listopad-grudzień i do maja, czy kwietnia  

on praktycznie nie płacił, ale jak to wszystko funkcjonowało, to jak przychodził 

kwiecień to płacił po dwie raty. Nadmienił, że jak w tym roku zaszedł tam wiosną  

to było tam pusto, nie było żadnej maszyny, a sezon jak się zaczynał to tam było 

dużo maszyn i to działało. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

naczelnik - w momencie jak Zarząd podjąłby decyzję o niewyrażeniu zgody,  

czyli umowa dobiega końca i nie ma wypowiedzenia. Teraz kolejna sprawa to pismo 

dotyczące opróżnienia lokalu. Dodał, że następna procedura po opróżnieniu tego 

lokalu to musimy w drodze przetargowej ogłosić.  
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że pan musi opróżnić lokal. 

Powiedziała, że niekoniecznie w drodze przetargowej, bo to nie będzie przekraczało 

130 tys., które Prawo zamówień publicznych obligowałoby do tego, więc wystarczy 

tylko jakaś oferta, konkurs ofert, które można gdziekolwiek opublikować o wynajęciu, 

gdyby wchodziło to w grę.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że konkurs ofert na BIP (Biuletyn Informacji 

Publicznej) o wynajęciu.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział odnośnie 

sprzedaży, że to jest procedura.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że nie możemy tego 

sprzedawać, bo to jest darowizna na rzecz powiatu i jesteśmy zobowiązani 

wykorzystywać ją na cel na jaki była darowana.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, a co z tym celem.   

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że ten cel to jest na oświatę, na polepszenie 

warunków oświaty, ale jak poprawić oświatę w tym budynku.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że cel podczas kontroli 

wojewody wykazujemy, że jest realizowany, nadmieniła, że jakieś warsztaty 

odbywają się dla uczniów.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że może od razu wystąpić 

do wojewody z pismem, aby to przekazał.  

   Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nam to przekazał 

tylko w drodze darowizny i to nas blokuje w ten sposób, że nie możemy sprzedawać.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie możemy sprzedać.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że możemy, 

ale jak uzyskamy zgodę.    

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że to nie w tym sensie,  

to wtedy nie powiat to sprzeda, bo ta zgoda będzie polegała na odwołaniu darowizny, 
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cofnie się ta własność do Skarbu Państwa i Skarb Państwa to sprzeda, a dla powiatu 

zostanie tylko 25% potrącenia z osiągniętej sumy.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, czyli trzeba 

wynajmować.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu nadmienił, że ten budynek jest z lat 60-tych, czy początku 

lat 70-tych.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jeśliby pojawił się 

najemca z tej samej branży, to ma budynek przystosowany do tych potrzeb  

i by pewnie działał.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał jakie  

są propozycje.   

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że nie widzi dalszej współpracy z obecnym 

najemcą.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał pana 

dyrektora, czy muszą podjąć decyzję?  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że generalnie to pewnie tak. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że Zarząd nie musi się 

wypowiadać, tak naprawdę umowa się kończy, nie ma zgody na przedłużenie.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, że generalnie chodzi o to, że to jest majątek 

powiatu. Dodał, że nie wie, czy to się w sądzie nie oprze, chociaż nie wie.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

zapoznał się z informacją, a decyzja należy do pana dyrektora.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powiedział, czyli nie przedłuża umowy, a Zarząd wie o tym.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

przyjmuje tę informację.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chce się jeszcze 

wypowiedzieć, ponieważ tak zastanawia się co osiągniemy, czyli albo mu 
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pomożemy, albo totalnie zaszkodzimy, bo to może się różnie skończyć dla powiatu 

chyba, że jest wiadomo, że ktoś przyjdzie za chwilę i będzie chciał to wynająć.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu dodał, że jest człowiek, który za tym chodzi.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy za te same pieniądze, 

czy większe.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że pewnie za te same.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że pieniądze są określone, zgodnie  

z przyjętymi stawkami i te stawki są aktualne na terenie miasta, co jest przyjęte 

uchwałą. Dodał, że na tej zasadzie działają. Powiedział, że to Zarząd będzie 

decydował. Zaznaczył, że trzeba tego budynku też pilnować. Dodał, że temu panu 

wydaje się, że pan dyrektor jest prywatną osobą i mu to wynajmuje jako prywatna 

osoba.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że też 

miał z nim do czynienia i wie co to jest za osoba.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wynajęcie na jakiś 

krótszy okres ewentualnie też nic nie zmienia, bo wtedy nie możemy szukać 

potencjalnego.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że sprawa 

jest taka, że nie płaci, nie reguluje. Są takie momenty, że w odpowiednim czasie  

nie regulował przez ten długi okres i był problem.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu dopowiedział, że cały czas był problem, były zaległości. 

Patrząc na obecną sytuację to wie, że mu się kończy umowa i zalega pieniądze, 

występuje z pismem i mówi,  że do końca spłaci, ale do jakiego końca? Nadmienił,  

że dzisiaj jest 21.09., a zalega jeszcze za sierpień.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest taka obawa, 

że jeśli nie zostanie przedłużona ta umowa, to nie zapłaci tego szybko, w ogóle. 

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że może być taka sytuacja.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że tak może być.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że druga sprawa 

dotyczy tego, że umowa zobowiązuje nas do wystawienia co miesiąc faktury, o ile się 

nie myli jest to z podatkiem VAT.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że generalnie umowa jest taka, że jeżeli  

nie opuści w wyznaczonym terminie to już umowa nie obowiązuje, płaci 200 zł  

za każdy dzień zwłoki.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli 

podpiszemy umowę to musimy wystawić fakturę co miesiąc. Jest taka groźba,  

że jeżeli w ogóle nie zapłaci, to musimy VAT odprowadzić do urzędu skarbowego,  

a za pieniędzmi będziemy czekać.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że to i tak 

się działo.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można mu umowę 

wypowiedzieć.  

 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że nie trzeba wypowiadać, bo umowa się 

kończy. Nadmienił, że wezwań przedsądowych do zapłaty ma cały segregator.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

nie zajmuje stanowiska, sprawa zgodnie z zapisami umowy niech będzie 

rozstrzygnięta zaznaczając chyba, że ktoś ma inne rozwiązanie tego problemu  

i pan dyrektor albo przedłuża umowę, albo nie przedłuża i to jest w gestii pana 

dyrektora.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, żeby pan dyrektor 

przedłużył to musi być zgoda Zarządu, więc ten brak stanowiska, to i tak zajęcie 

stanowiska.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że pan 

dyrektor zgodnie z zapisami umowy. Zapytał, kto jest „za” takim stanowiskiem. 

Zwrócił się do pana dyrektora, żeby to nie stało bezczynnie to należy podjąć 

działania w kierunku innego najemcy. 
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 Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że ogłosi to na BIP-ie. Dodał, że ma nadzieję, 

że ktoś się znajdzie. Zaznaczył, że to nie jest tak, że ktoś chce wyrzucić tego pana  

i ponownie poruszył kwestię współpracy z tym panem przez tyle lat. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) postanowił  

nie zajmować stanowiska w sprawie przedłużenia umowy najmu zawartej pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim, w imieniu którego działa Powiatowe Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu, reprezentowane przez Dyrektora Sylwestra Kaczmarka  

a Panem Kochalskim Henrykiem właścicielem firmy „LAS I OGRÓD”  

dot. nieruchomości położonej w Wieluniu przy ul. Warszawskiej 5, oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka nr 176/2, obręb ewidencyjny 4 o pow. 0,0411ha, 

będącej w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Usług Wspólnych, której termin 

upływa z dniem 30.09.2022 r., pozostawiając decyzję Dyrektorowi Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pokoju w budynku Bursy  

przy ul. Wojska Polskiego 32 dla 2 zawodników Stowarzyszenia WKS Wieluń.  

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zgłosił się 

klub sportowy z prośbą. Nadmienił, że współpracujemy z Klubem WKS, Klub WKS 

wynajmuje naszą halę przy ul. Wojska Polskiego, z czego mamy dość spore wpływy, 

więc proponuje skorzystać z maksymalnej stawki obniżenia opłaty, czyli 90%.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o maksymalnym obniżeniu opłaty, czyli o 90% (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/ 

SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu po odczytaniu treści pkt 

12 wyszedł z sali obrad. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

4 osobowym. Obradom przewodniczy Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor Annę 

Freus. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pani dyrektor mogłaby 

przypomnieć jaką kwotę szpital otrzymuje za wynajęcie firmie konkurencyjnej, 

bodajże Orange.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno stawka nie jest wyższa od tej, tutaj ta umowa na pewno jest korzystna.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przekazał, że kojarzy mu się kwota 

5 000 zł.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma 

przy sobie tego sprawozdania. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że ma to sprawozdanie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 64 305 zł.  
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że tu jest akurat netto 

33 000 zł na pół roku. Około 5 000 zł netto wychodzi miesięcznie.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że jest to 30 m2,  

bo istotna jest powierzchnia.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że nie wie jaki tam jest 

metraż.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że tutaj będzie więcej.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała, że tu jest 

znacznie mniejsza powierzchnia.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zaznaczyła, że tutaj jest 2 300 zł netto 

miesięcznie to połowę.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma tutaj 

wątpliwości. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że tutaj mamy 30 m, a tu 

jest 36.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała, żeby 

generalnie podpisać jakąkolwiek umowę tego typu to potrzebuje zgody Zarządu,  

bo samodzielnie nie może dokonać takiej czynności. Kolejną sprawą są wszystkie 

uzgodnienia, itd. Podkreśliła, że jej zapytanie jest na podstawie pisma złożonego 

przez kontrahenta, co nie oznacza, że negocjacje są zamknięte, że stawka będzie 

taka i że ona nie będzie waloryzowana. Absolutnie nie, chodzi o to, że we własnym 

zakresie dyrektor nie może takich rozmów podjąć na temat wydzierżawienia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest prośba, 

aby dodać zapis o waloryzacji. Zapytał o wskaźnik.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że chodzi o wskaźnik cen 

towarów i usług konsumpcyjnych ogłaszany przez prezesa GUS (Główny Urząd 

Statystyczny).  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tutaj nie ma 

konsekwencji i to jest dla niego nielogiczne, bo jeżeli firma konkurencyjna  

na sąsiednim budynku szpitala wynajmuje mniejszy fragment za większe pieniądze, 

a tu chcemy większy metraż za mniejsze pieniądze, to nie widzi tu żadnej spójności.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to wynika  

z propozycji jakby drugiej strony, która wywołuje dalsze czynności, nie oznacza,  

że umowa w takim zakresie zostanie zawarta.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wiadomo,  

że decyzja jest uwarunkowana sytuacją tej firmy, żeby jak najmniej wydać  

na to pieniędzy. Podkreślił, że jego zdaniem cena powinna być przynajmniej 

zbliżona, albo taka sama jak w firmie konkurencyjnej na drugim budynku.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami nadmieniła, że tamta umowa była 

podpisana w 2017 r., czyli według jakich cen.  

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

w Wieluniu, który przewodniczy obradom. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że pamiętał, że firma 

konkurencyjna wynajmująca na drugim budynku szpitala płaci miesięcznie 5 000 zł 

za mniejszy metraż, a tu szpital chce wynająć większy metraż za kwotę połowę 

mniejszą. Podkreślił, że z tym się nie zgadza.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o wysokość masztu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wydawało mu się, 

że była niższa cena w sprawozdaniu za osiągnięte zyski z wynajmu, które było teraz 

niedawno.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że właśnie je ma i jest 

za pół roku. Nadmieniła, że ma za I półrocze 2022 r., czyli jakby najświeższe.   
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile tam było.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że 33 611 zł netto.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że 64 byłoby  

za rok poprzedni 2021 r.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że w skali całego roku, 

a tutaj byłoby w skali roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

Jurdziński powiedział, że jest za mała stawka.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby przeprowadzić 

jeszcze dalsze rozmowy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, czyli dalsze negocjacje.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jak 

najbardziej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że decyzja Zarządu jest jednomyślna, że Zarząd zgadza się z tym, co mówił pan 

Jurdziński, żeby pani dyrektor przeprowadziła negocjacje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że plus jeszcze ten 

zapis o waloryzacji o wskaźnik cen towarów i usług.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jak 

rozumie ma wrócić z tematem ze stawką już wynegocjowaną, a nie ze stawką, którą 

proponował inwestor.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że proponowali 

czynsz w wysokości 4 500 zł kwartalnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że firma 

telefonii komórkowej chyba Plus wykupiła od jednej z gmin cały teren chyba  

za 300 tys. zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że 100-krotoność 

miesięcznego wynagrodzenia.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy grunty pod maszty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Wracając 

do tematu powiedział, że sprawa jest w toku. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu  

z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń telekomunikacyjnych 

cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play” jako sprawę w toku, zobowiązując Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu do podjęcia 

dalszych negocjacji z P4 Sp. z o.o. ul. Wynalazek 1, 02-677 Warszawa, celem 

uzyskania wyższej stawki czynszu dotyczącej wydzierżawienia części dachu 

budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem  

na lokalizację stacji bazowej i urządzeń telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii 

komórkowej sieci Play” oraz do wprowadzenia do umowy zapisu dotyczącego 

waloryzacji o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych.    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie lokalu zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej  

w użytkowaniu SP ZOZ - dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu  

o pow. 55,50m2 mieszczącego się w budynku SP ZOZ w Wieluniu na rzecz 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „BOMED” z przeznaczeniem  

na prowadzenie działalności w zakresie transportu sanitarnego, na czas 

oznaczony do dnia 30.09.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

przypadku umowa za chwilę się kończy.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że w tym 

przypadku jest sprawa oczywista i jasna, niemniej jednak w tym okresie 

zrewaloryzują stawkę o inflację. Zaznaczyła, że wydzierżawiający nie zdążył opuścić 

pomieszczeń. Dodała, że oczywiście mogliby zerojedynkowo zobowiązać  
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go do opuszczenia jednak nie planują dalszego wynajmowania tej powierzchni,  

w związku z tym tylko utraciliby przychody. Zwróciła się z prośbą o przychylenie się 

do tej sprawy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 963/22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu zabudowanej 

nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 963/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” za okres I-VI 2022 r. - temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował panią 

dyrektor, że sesja odbędzie w dniu 30.09.br. o godz. 9.00. Udzielił głosu pani 

dyrektor.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

Z uwagi na brak pytań, zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji 

„Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-2022” za okres I-VI  

2022 r. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-

2022” za okres I-VI 2022 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy w tym roku kończy 

się program naprawczy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Dodał, że wynik finansowy był na plusie, czyli nie musimy wprowadzać programu 

naprawczego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to zależy  

od wyniku jaki będzie za 2022 r.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że za 2022 r., a jeżeli chodzi o wynik za 2022 r. to jak już wcześniej informował 

odbyło się spotkanie, pan wicestarosta zgodnie z zobowiązaniem przez Zarząd 

Powiatu odbył z panią dyrektor i z panem posłem Rychlikiem spotkanie w Centrali 

Narodowego Funduszu Zdrowia (NFZ). Zaznaczył, że notatka służbowa z tego 

spotkania została załączona, z której wynika, że wzrost ryczałtu nastąpi od 1.10.br. 

do wysokości 15%-16%, co pozwoli na ustabilizowanie tej sytuacji jak gdyby 

finansowej, związanej z podwyżkami. Zapytał panią dyrektor, czy dobrze mówi. 

Notatka służbowa z dnia 20.09.2022 r. Wicestarosty Wieluńskiego o wynikach 

rozmów w sprawie sytuacji finansowej szpitala po zmianach legislacyjnych 

dotyczących wynagrodzeń oraz po podpisaniu przez szpital aneksów do umów  

na realizację świadczeń medycznych, stanowi załącznik do protokołu.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że wzrost  

ma dotyczyć wszystkich umów, ale 16% jak najbardziej i rzeczywiście według  

ich wyliczeń wynika, że te 16% na dany moment - dodając, że szkoda, że to jest  

od 1.10., a nie od 1.07., ale generalnie to jest kwota, która pozwoli im  

na zabezpieczenie podwyżek pracowników medycznych, pracowników 

niemedycznych, których też muszą uwzględnić. Oczywiście tutaj wzrosty będą,  

co do zasług jak to ujęła, kwalifikacji i wykonywanych działań, ale one nie będą  
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w takim stopniu jak pracowników medycznych. Nadmieniła, że są ciężkie czasy  

i oczywiste jest to, że muszą bardzo pilnować kosztów. Jeżeli chodzi o inflacyjne  

to również te 16% będzie pewnym buforem. Podkreśliła, że to jest 16% na okres  

9 miesięcy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy była 

robiona taka analiza, bo od 1. stycznia wzrasta minimalne wynagrodzenie  

i od 1. lipca następnego roku podwyższa się do kwoty bodajże 3 600 zł. Zapytał,  

czy była robiona analiza ile tych środków będzie potrzebnych szpitalowi, ile osób jest 

które mieszczą się w tym przedziale, zasługują na podwyższenie tej minimalnej 

kwoty, bo pewnie są takie osoby.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła,  

że do podniesienia wynagrodzeń zasadniczych jest i tak zobligowana, jeżeli chodzi  

o pracowników niemedycznych, bo to jest jedyna sfera, która wejdzie im w te kwoty 

tak naprawdę, biorąc pod uwagę zmiany ustawy o wynagrodzeniach pracowników 

medycznych, dlatego tam dostosowując się do tabeli już ten efekt został 

zniwelowany. Jeżeli chodzi o pracowników niemedycznych również  

te wynagrodzenia jest zobligowana podnieść, więc weźmie to pod uwagę przy okazji 

tych wzrostów. Jeżeli chodzi o personel typu salowe, itd. to tutaj umowy pozostałe 

salowe mają do końca roku i nie będą tych umów przedłużać. Zaznaczyła, że będą  

w całości korzystać z firmy zewnętrznej dlatego, że oni mają mniej sztywne przepisy. 

Poinformowała, że salowe wchodzą w tabelkę pracowników medycznych plus 

wchodzą ich regulaminy wynagradzania, stażowe, itd. W związku z czym muszą 

korzystać z tańszych źródeł, przed nimi rozpisanie nowego konkursu, więc to w tym 

uwzględniają i przy szacowaniu tej umowy będą szacować te kwoty. Najbardziej 

podwyżki wynagrodzenia minimalnego uderzają właśnie w tę umowę na sprzątanie 

dlatego, że zgodnie z przepisami Prawa zamówień publicznych tutaj jak najbardziej 

waloryzacja i przy umowach powyżej jednego roku musi być wzięta pod uwagę, jeżeli 

chodzi o pracowników o wynagrodzenia minimalne i tutaj nie ma od tego odwrotu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań zamknął punkt.  
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Pkt 15 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2022 r. – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z tego, co jest napisane wynika, że wynik będzie ujemny.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, żeby na ten 

moment nie wyrokować jeszcze. Przekazała, że jedyną zmianę jaką ma,  

bo wczoraj otrzymali zwiększenie ryczałtu na okres od września do końca roku,  

czyli na 4 miesiące, to wzrost o wartość 600 tys. zł ryczałtu, więc coś się w tej 

dziedzinie dzieje. Ma dojść do przeliczenia wartości punktowej, jeżeli chodzi  

o Internę, Chirurgię i NPL (Nocna i Świąteczna Opieka Zdrowotna) i po tych 

przeliczeniach nie wiedzą o ile, bo wiedzą, że ma to nastąpić z mocą od 1.08.,  

bo taką informację otrzymali od pana prezesa. Niemniej jednak te przeliczenia 

zostaną dokonane, a potem jeszcze to podwyższenie do 16%, więc teoretycznie  

wydawałoby się, że być może na ten moment nie jest istotne, a biorąc pod uwagę,  

że bufor 16% jest na 9 miesięcy to jest to dla nich niezwykle istotne, żeby poznali  

te nowe procedury, bo wtedy będą mogli i planować rok przyszły tak naprawdę  

w zakresie wyniku, i będą mieć informację jak zakończy się rok bieżący. Z informacji, 

które uzyskali jest duża szansa na to, że nie będzie straty za rok 2022. Podkreśliła, 

że zobaczą na ile uda im się to zbilansować. Przekazała, że myśli, że na pewno  

nie będzie straty do pokrycia przez powiat. Być może będzie strata netto,  

ale zamortyzowana. Zaznaczyła, że to są jej przewidywania. Prosiłaby tutaj  

o wyrozumiałość, ponieważ na razie posiłkują się tym, co wiedzą na podstawie 

rozmów, nie wynika to jeszcze z dokumentów, umów, itd. Jak tylko otrzyma 

dokumenty, umowy to takie symulacje przeprowadzi dodając, że pokuszą się  

o sprostowanie planu finansowego na rok 2022, bo realia na tyle się zmienią,  

że należałoby to zrobić.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że była mowa  

o kwocie wcześniej w tym piśmie około 530 tys. zł miesięcznie szacowane,  

przy 6 miesiącach mamy prawie… 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjaoaGvis76AhVM6CoKHbtyCgcQFnoECFYQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.szpital.kutno.pl%2FNocna-i-Swiateczna-Opieka-Zdrowotna-NPL.htmlx&usg=AOvVaw2joueARg-NU6xKGSdQyO2z
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że prawie 3 180 000 zł.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że teraz  

600 tys. zł przeszło samego podwyższenia tego realnego, czyli zostaje nam jeszcze 

2 800 000 zł braków i poruszył sprawę 16%.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że realnego 

doszło troszeczkę więcej, a mianowicie 1 mln zł. W międzyczasie było przeliczenie, 

dołożono 3 grosze do wyceny, jeżeli chodzi o ryczałt, więc o te 3 grosze 

przeszacowali i z tego tak jak mieli na poziomie niespełna 3% podwyższenie 

kontraktu, to podwyższenie wzrosło do 4,5%, co dało wartość miesięczną wyższą  

o około 170 tys. zł, czyli jak mieli braki na poziomie 550 tys. zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że o około 360 tys. zł.    

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak plus 

teraz kolejne wzrosty plus informacja o 16%. Z informacji, które posiadają  

to podwyżki wynagrodzeń medycznych na pewno będą pokryte, czyli na to pokrycie 

będzie tymi informacjami, które uzyskali na ten okres 9 miesięcy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

jeszcze inne pytanie, bo to też będzie rzutowało na ryczałt, a mianowicie w jakim 

stopniu jest wykonywany ryczałt za półrocze, czy są jakieś informacje, nadmieniając, 

że wskaźnik 98% obowiązuje?  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że ma nastąpić, 

ale to też ustnie po spotkaniu z panem prezesem ma takie informacje, że w tym 

zakresie ma być inaczej, czyli jeżeli chodzi o rok 2022 to dalej ma być 98%, 102%, 

jeżeli chodzi o poziom wypłaty, ale zależy im, aby w roku 2022 jak najwięcej wykonać 

procedur, aby jak najwyższe było wykonanie ryczałtu nawet powyżej 102% dodając, 

że nie wie, czy im się tyle uda, ale starają się działać w pełnym zakresie  

i kierownikom poszczególnych oddziałów to wskazuje. Opłaca się te zwiększone 

koszty ponieść dlatego, że są takie plany, że wyższe wykonanie w tym roku przełoży 

się jeden do jednego na poziom ryczałtu roku 2023, więc jest o co walczyć.  

Powiedziałaby, że w tym momencie wykonanie ryczałtu jest niskie, ale jakby całość  

ich interesuje, to że w niektórych wysokie, w niektórych niskie, biorąc co do całości,  

to w tym momencie analizują poziom sprawozdanych procedur od miesiąca stycznia 

tego roku. Dlatego, że przy okazji jej nadzoru i w zasadzie wewnętrznej kontroli przy 

okazji jakiejś skargi różne rzeczy przegląda, również dokumentację medyczną. 
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Zaznaczyła, że „rzuciło jej się w oczy”, że niekoniecznie  wszyscy lekarze 

sprawozdają wszystkie procedury medyczne, które zostały wykonane - w takiej 

części: procedury wykonane, a ta część jest niezwykle istotna, bo daje  

tę sprawozdawczość, więc dział po dziale będą przeglądać, co już sygnalizowała 

prezesowi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy nie są 

nigdzie dokumentowane procedury, a jakby się coś stało z danym pacjentem.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie tylko 

mówi, że w części sprawozdanej jako procedury wykonane do rozliczenia. 

Oczywiście to jest w dokumentacji, dlatego można było to wychwycić. Podkreśliła,  

że w dokumentacji jest i w opisie jest, i podała przykład, że badanie tomograficzne 

jest w opisie - jest to badanie i jest zdjęcie zrobione, a w wykazie zrealizowanych 

procedur tego nie ma i to już jest właśnie jakiś sygnał, że muszą to przejrzeć. 

Kontrolnie wracają się do początku roku, wszystko przeglądają i analizują. 

Zaznaczyła, że pewnie wynika to też z ruchu na stanowisku kierownika Działu 

Rozliczeń, bo było małe zawirowanie, ale wracają i sprawdzają.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jest szansa 

odzyskania tych jak gdyby niewprowadzonych procedur.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jakieś korygujące 

faktury. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w zakresie zrealizowanych procedur. Takie działania będą podejmowane  

– czy tego będzie dużo, czy mało - podkreśliła, że chciałaby, aby okazało się,  

że dużo, ale nie wie tego dodając, że możliwe, że są to jakieś epizodyczne sytuacje, 

aczkolwiek to dało zaczątek do sprawdzania. Dlatego wolałaby na ten moment  

nie podawać poziomu wykonania ryczałtu. Zaznaczyła, że po sprawdzeniu będą  

te informacje podawać. Nadmieniła, że przyjęć pacjentów jest bardzo dużo, inne 

szpitale się przymykały, a nasz szpital działał normalnie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu 

wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu  

za I półrocze 2022 r. – temat sesyjny.       

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.08.2022 r.  

 

  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że przekroczone 

zostały 2 mln zł zobowiązań wymagalnych.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

dodając, że bardzo by się tym martwiła gdyby nie ruchy, które wie, że już nastąpiły  

i następują, więc powinno być jak to ujęła „odbicie” w tym zakresie.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że te 3 miesiące: lipiec, sierpień, wrzesień to jest takie zaburzenie, ale to tak łatwo 

się chyba nie odbuduje tego całego „tąpnięcia finansowego”.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że „tąpnięcie” 

starali się odbudować na takie sposoby, że już wcześniej rozmawiała z panem 

dyrektorem NFZ Oddział Łódzki, który zobowiązał się i mają zgodę - jeszcze nie mają 

odpowiedzi, ale wszystko zrobili, co mogli zaznaczając, że mówi tutaj o zwiększeniu 

10 łóżek na Internie od 1.09. i to zwiększenie łóżek jest oczywiście zarejestrowane  

i jest fizycznie dokonane, i czekają na aneks w związku z tymi łóżkami. Nadmieniła, 

że spodziewają się tutaj kwoty 100 tys. zł miesięcznie, jeżeli chodzi o Internę. Kolejne 

ruchy to tak jak mówiła od sierpnia przeliczenie tych procedur, które też wpłynęły, 
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więc w sierpniu ta różnica jest troszeczkę mniejsza, od miesiąca października 

dostaną w zasadzie na tyle, żeby tutaj troszeczkę wygospodarować na te miesiące 

poprzednie i obniżyć ten stan podwyższenia. Zaznaczyła, że szkoda, że to  

od października, ale już z tych pieniędzy nie będzie dalej ten minus się pogłębiał. 

Jeżeli chodzi o wynik finansowy za miesiąc lipiec, to był na poziomie, biorąc pod 

uwagę zwyżki 111 tys. zł na minusie, a nie tak jak tutaj Państwo mają 650  

na minusie. Dodała, że ten lipiec już coś zniwelował i to przeliczenie tych środków  

od początku roku według nowego ryczałtu. Dlatego jak mówiła aneks oczywiście  

dla szpitala był niewystarczający, ale zwiększone środki przyszły. Podkreśliła, że jest 

pewna niepewność jaki będzie ten wynik na koniec roku. Z jej kalkulacji wynika,  

że powinno być po uwzględnieniu amortyzacji bez dokładania powiatu, a czy to się 

ziści.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że życzmy sobie tego. Z uwagi na brak dalszych pytań, stwierdził, że jak rozumie 

Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją. Zamknął punkt 16.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.07.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

30.08.2022 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o możliwość zwiększenia środków finansowych  

na realizację projektu pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz 

przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że jest 

pełna informacja dotycząca realizacji sztandarowej inwestycji jaką jest SOR 

(Szpitalny Oddział Ratunkowy) w naszym szpitalu. Pani dyrektor informuje nas  

o opóźnieniu inwestycji, które oscyluje w 4 tygodniach oraz napisała o kwocie o jaką 

chce zwiększyć. Odczytał, że ogółem z środkami kwalifikowanymi, stanowi to kwotę 

1 927 590,60 zł. Zapytał, co to jest za kwota.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że to jest 

kwota, biorąc pod uwagę, zarówno roboty dodatkowe, które w większości były tak 

naprawdę konieczne do przeprowadzenia do realizacji inwestycji, a druga sprawa  

to wykonawca wnosi o waloryzację wynagrodzenia. Zaznaczyła, że oczywiście to jest 

analizowane przez prawników i złoży również pismo do Ministerstwa Zdrowia  

z prośbą o zwiększenie finansowania, podkreślając, że nie wie z jakim skutkiem.  

Po rozmowach z opiekunem projektu wie, że należy złożyć to pismo i próbować  

czy się uda, ale tego nie wie. Oczywiście udokumentują to solidnie, pracują już nad 

tym, również ich inspektor, który pilnuje prawidłowości realizacji tej inwestycji. 

Dodała, że nie zwiększyli umów o te wartości, o których napisali. Są na etapie 

wstępnym, aczkolwiek muszą się liczyć z tym, że w większości błędy projektowe 

uniemożliwiłyby realizację tej inwestycji, gdyby nie reagowali na bieżąco. Przekazała, 

że każda z tych robót dodatkowych była szeroko uzasadniana, ona jest opisana, 

spotykali się wiele razy, próbowali poszukać jak najlepszych i jak najtańszych 

rozwiązań dla szpitala i efekt jest taki, że w przypadku niewyeliminowania tych 

dodatkowych, niepoprawienia tych błędów projektowych już by od pewnie kilku lub 

kilkunastu dobrych tygodni stali z inwestycją, więc to były tego typu działania. 

Poprosiła, aby mieć tego świadomość. Poinformowała, że stąpnięcie  

na którymkolwiek etapie, np. jeżeli projektant dokonał błędu i nie wyszacował 

należnie konstrukcji stalowej, to jeżeli wyszło to na etapie realizacji robót  

to wstrzymywanie tych robót powodowałoby, że ta inwestycja byłaby bardzo mocno 

zagrożona. Biorąc pod uwagę to opóźnienie, z którym mają do czynienia,  

to te 4 tygodnie rzeczywiście wynikały z konieczności naprawiania niektórych błędów 

projektowych i tych robót dodatkowych. Niemniej jednak rozmawiała z opiekunem 

projektu i wie, że mogą się starać o wydłużenie realizacji inwestycji i takie wydłużenie 

nie jest problemem, więc tutaj czas nie powinien być problemem. Zaznaczyła,  

że problemem oczywiście pozostają koszty. Biorąc pod uwagę sytuację jaką mają  

nie mogą sobie też pozwolić na to, żeby wykonawca zszedł z placu budowy  
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w związku z tym bardzo namawiałaby do tego, aby z wszystkich sił starać się 

ukończyć tę inwestycję. Jeżeli fachowcy, również z ich strony – mowa  

o budowlańcach, ich inspektorze nadzoru, który naprawdę ma szerokie kompetencje, 

doświadczenie i bardzo mocno pilnuje tej inwestycji i jeżeli stoi na stanowisku,  

że zakres robót należy zwiększyć, bo nie pójdziemy dalej, to nie mogą sobie pozwolić 

na niezapłacenie wykonawcy lub „kręcenie nosem”, bo po prostu zejdzie z budowy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu reasumując to,  

co pani dyrektor napisała, to potrzebuje pani 1 700 000 zł od powiatu.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że takie 

zabezpieczenie spowodowałoby, że nie byłoby żadnych jakby niedomówień między 

szpitalem, a wykonawcą w kontynuacji robót. Nadmieniła, że te zakresy zostały 

sprawdzone przez ich inspektora nadzoru, pozostaje temat waloryzacji, ale tak jak 

mówiła będzie również pisała do Ministerstwa Zdrowia, bo o ile w pewnym zakresie 

roboty dodatkowe część z nich nie będą mogli pod projekt uzasadniać i nie będą tego 

robić, bo tak jak mówiła mogą działać w granicach, które są w tym projekcie, ale tam 

gdzie jest to możliwe i konieczne to będzie pisała o takie środki, i również  

o waloryzację będzie pisała do ministerstwa, biorąc pod uwagę sytuację, która ma 

miejsce. Zaznaczyła, że mówiła o tych samych środkach, czyli o te same, o które 

prosi powiat o zabezpieczenie tych środków, będą pisać również w miarę możliwości 

tylko nie wie, czy to się uda.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy 1 700 000 zł pani dyrektor potrzebuje na początku 2023 r., czy do końca tego 

roku.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że jeżeli chodzi  

o realizację umowy to firmie budowlanej nie chce przedłużać dłużej umowy niż  

do 15. stycznia. To jest jej zdaniem termin maksymalny, o który mogą wydłużyć 

realizację inwestycji i to nie dlatego, że nie zgadza się Ministerstwo Zdrowia tylko 

dlatego, że te roboty budowlane przekroczyły rok i to narażałoby ich na kolejną 

waloryzację ze strony firmy i do tego nie chcą dopuścić, bo tutaj mieliby argument,  

że umowa jest powyżej roku. Na razie umotywowanie jest warunkami szczególnymi  

i zobaczą jak odniesie się do tego argumentu ministerstwo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kiedy pani dyrektor będzie miała odpowiedź z ministerstwa.   
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że w tym 

momencie piszą i uzasadniają pismo z całą dokumentacją, więc dopiero wyśle  

je lada dzień dodając, że na razie prowadziła rozmowy na ten temat. W zakresie 

finansów nie potrafiono jej udzielić odpowiedzi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zapytał dlatego, że do dnia 15. listopada muszą przedstawić Radzie Powiatu 

projekt. Oddał głos panu skarbnikowi.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała, że jeżeli 

chodzi o środki i przedłuży termin firmie budowlanej do dnia 15. stycznia to część 

kwoty na pewno...  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do pani dyrektor,  

że teraz na pewno umowa jest podpisana na 13 127 000 zł, czy tak? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, bo umowa 

została zmieniona, jak również harmonogram.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że jak rozumie  

te kwoty, które są w tabeli, a mianowicie 932 077,70 zł to są kwoty brutto i jeżeli 

dobrze zrozumiał o tę kwotę będzie chciała pani dyrektor napisać aneks do umowy. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli nie ma pani 

finansowania tej kwoty, bo pomija sprawę wskaźnika GUS. Zaznaczył, że jest 

jeszcze jedna sprawa, czy te 932 077,70 zł, ta kwota wejdzie do rozliczenia tego 

zadania, czy to będzie zupełnie jakaś inna inwestycja? W finansowaniu zadania 

będzie wskazana kwota 13 127 000 zł, a czy będziemy podwyższać to zadanie,  

czy będzie 932 077,70 zł? Nie będzie pokazane tej instytucji finansującej? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że generalnie, co do zasady jest to ingerencja w tę inwestycję. Generalnie te roboty 

są również poparte koniecznością zmian w projekcie. W związku z powyższym 

należałoby do zadania dołączyć te wartości, aczkolwiek one w znaczącym stopniu, 

jeśli nie wszystkie, będą uznane pewnie jako niekwalifikowalne, jeżeli chodzi  

o tę kwotę 932 077,70 zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czy one będą 

uznane za koszty kwalifikowalne, czy niekwalifikowalne to dofinansowania większego 

nie dostaniemy.  
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, jeżeli zostaną 

uznane jako kwalifikowalne to chciałaby, aby ta waloryzacja została uznana  

za kwalifikowalne dlatego, że to jest z powołaniem się na sytuację i prawnicy również 

pracują nad uzasadnieniem w tym zakresie. Dodała, że tutaj częściowo też mogą się 

o kwalifikowalne, ale jak mówiła każda pozycja wymaga analizy, bo jeżeli chodzi  

o kwalifikowalne, to muszą one być ściśle powiązane z projektem na tyle,  

że nie zrobili tu istotnych zmian, a pewne istotne zmiany musieli robić, żeby nie 

wyszły bzdury.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zgoda,  

ale czy w ogóle wstawienie tej kwoty 932 077,70 zł jest w ogóle jakaś szansa, żeby 

dostać to dofinansowanie większe niż 5 787 000 zł, czy nie, czyli Unia nam więcej  

nie da?  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że nie możemy 

mieć takiej pewności zaznaczając, że pytała się i opiekun projektu stwierdził,  

że dopóki nie złożą pisma, nie zbierze się komitet, bo oni to analizują chociaż  

to zależy, podała przykład, a mianowicie kursy walut, itd., bo tutaj różne tego typu 

sytuacje mają znaczenie plus jak się mają rozliczenia innych projektów gdzieś 

indziej, więc oni potem to wszystko razem analizują. Podkreśliła, że nie możemy 

wykluczyć, że jakaś szansa jest, więc jak najbardziej będzie składała również  

o zwiększenie finansowania tylko nie jest oczywiście pewna efektu tego wniosku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chciałby tylko 

jedną rzecz usłyszeć, że do tego dofinansowania pani dyrektor potrzebne jest  

te 932 077,70 zł i ewentualna waloryzacja.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że rozmawiali na temat wkładu własnego szpitala, więc wie, do czego pan skarbnik 

zmierza. Wyjaśniła, że powiat wystarał się o sprzęt na SOR, jeżeli chodzi o meble, 

itd., więc szpital otrzymał i mają tutaj zgodę Ministerstwa Zdrowia na połączenie 

różnych źródeł i wykazania tego jako wkład własny. Na meble było chyba ponad  

800 tys. zł zaliczone, więc tutaj mają jakby ten bufor zakupiony ze środków 

zdobytych przez powiat. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, o jaką kwotę 

pani dyrektor wnioskuje do Zarządu, aby zabezpieczyć 1 700 000 zł, czy 932 077,70 

zł.  
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 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 1 700 000 zł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dla pana 

skarbnika jest to jasne.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że 591 tys. zł  

to waloryzacja.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała, że chodzi  

o kwestię zabezpieczenia, żeby podpisać umowę i żeby zabezpieczyć się, żeby 

wykonawca nie zszedł z placu budowy. Dodała, że będą podejmować działania, żeby 

te środki zdobyć ze źródeł zewnętrznych i będą jeszcze negocjacje, jeżeli chodzi  

o waloryzację i w tym zakresie. Zaznaczyła, że to jakby nie spowoduje, że „osiądą  

na laurach” tylko chodzi o to, aby mieć do końca zabezpieczenie realizacji tej umowy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy nie ma jakiejś winy 

projektanta w tych robotach dodatkowych, nie można zasądzić? 

   Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała, że tak myśli, 

że to przed nimi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że stoją 

przed faktem dokonanym, to co pani dyrektor powiedziała, a zdarzają się sytuacje,  

że schodzą z terenu budowy i inwestycja jest niezrealizowana, i potem jest cała 

procedura z tym związana, jeżeli zejdzie wykonawca, inwentaryzacja, itd., nowy 

przetarg, nowa firma i koszty mogą być rożne. Zapytał, kto jest „za” tym,  

aby zabezpieczyć w budżecie powiatu wieluńskiego środki finansowe, o które 

wnioskuje Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. Dopytał pana skarbnika, kiedy to będzie możliwe - czy w nowym 

budżecie, czy w budżecie tegorocznym.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli będzie 

potrzeba to w tym roku trzeba będzie zabezpieczyć te środki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

pani dyrektor mówi, że do 15. stycznia to te środki również można wypłacić w nowym 

roku.  
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli środki 

zwiększające z tytułu udziału w podatku dochodowym wejdą jak jest powiedziane  

6 mln zł, to byłoby z czego uzupełnić kwotę pani dyrektor.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyznaniem kwoty 1 700 000 zł. Powtórzył, że nie ma wyjścia, z tym trzeba było się 

liczyć, zresztą nie chce już do tego wracać, ale kiedyś była mowa na spotkaniu,  

że te środki będą o wiele większe niż jest zaplanowane.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zabezpieczeniu w budżecie powiatu wieluńskiego środków finansowych, o które 

wnioskuje Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu w wysokości 1 700 000,00 zł (słownie: jeden milion siedemset tysięcy 

złotych 00/100) na zadanie pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz 

przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Freus.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę 

odnośnie numeracji załączników, a mianowicie uchwalona była uchwała, w której 

załącznikiem Nr 1 był Statut. W tym Statucie były załączniki Nr 1 i Nr 2 – Nr 1 to był 

wykaz jednostek, Nr 2 – schemat organizacyjny. Następnie w roku 2018 to się 
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zmieniło i załącznik Nr 1 jak gdyby zbił wykaz jednostek i schemat organizacyjny  

w jeden załącznik. W związku z tym chciałby, aby w projekcie uchwały był napisany 

wykaz jednostek załącznik Nr 1 do uchwały, bo w projekcie uchwały powołuje się  

na Załącznik Nr 1 do Statutu otrzymuje brzmienie określone w Załączniku Nr 1  

do Uchwały. Poprosił, aby dopisać tę „1”. Dodał, że chciał, aby napisać na górze,  

że to jest Załącznik Nr 1 do Statutu, ale w poprzednich uchwałach tego nie było.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy pan 

Wojcieszak mówił o projekcie uchwały Rady Powiatu w Wieluniu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu potwierdził. Dodał, że ta zmiana 

regulaminu organizacyjnego, to jak rozmawiali z panią dyrektor to były wcześniejsze 

uchwały Rady Społecznej, co było już przyjęte na CXXVIII posiedzeniu Zarządu  

o dodaniu tych cenników.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

jest uwaga pana Wojcieszaka, żeby to poprawić.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że nie w samym projekcie tylko w załączniku.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu potwierdził, aby dopisać Nr 1  

w załączniku.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to już 

wszystko.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. Podziękował pani dyrektor za wyjaśnienia.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 964/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 964/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2023 rok - temat 

sesyjny. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że czytał na temat 

aptek i podobno są propozycje zmiany, że NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia) ma 

zapłacić aptekom.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak jest projekt, który jest aktualnie omawiany przez 

Komisję Wspólną Rządu i Samorządu Terytorialnego.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że czytał ponadto,  

że w województwie śląskim Związek Miast i Gmin napisał, żeby wprowadzić taką 

zmianę, że za ustalanie harmonogramu odpowiada NFZ, który będzie płacił 

pieniądze za te dodatkowe dyżury, a jak apteka nie wykona i zostaną nałożone kary, 

to NFZ będzie dostawał te pieniądze, a nie powiat, czyli w zasadzie to jest 

bezsensowne działanie. Zaznaczył, czy może nasz pan Poseł związany z aptekami 

coś bliżej powie co się dzieje z tą ustawą, żeby nie ustalać rzeczy, które  

są nierealizowane i jakby troszeczkę się przez to nawet ośmieszamy jako instytucja.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

kierownik chciałaby coś dodać.   

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że rozkład godzin pracy aptek został ustalony  

i skonsultowany z aptekami, natomiast żadna apteka nie odniosła się do dyżurów 

nocnych. Jedynie apteka na ul. Częstochowskiej wniosła uwagę, żeby wziąć  

z miejscowości ościennych, natomiast to już był temat przerabiany, że jeżeli ktoś  

z Konopnicy przyjedzie przykładowo do Wielunia na SOR, to nie ma sensu, żeby 

jechał do Skomlina jeszcze do apteki na przykład.  

 

 

 Z sali obrad wyszedł pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy nie uwzględniamy tutaj tych nocnych, skoro nie wyrazili zgody, czy im 

przydzielamy.   

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że musimy, nie mamy innego wyjścia zaznaczając, że oni  

do tego się nie odnieśli.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 965/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu wieluńskiego na 2023 rok - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 965/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach określającym minimalne potrzeby w przypadku zmiany 

lokalizacji Domu Dziecka – kontynuacja sprawy z CXLVII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Katarzynę Olejnik oraz dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

panią Beatę Korczewską. Zapytał, co pani dyrektor Olejnik chciałaby dodać do tego 

tematu.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że były z panią dyrektor oglądać Bursę 

w obecności pracownika wydziału i to co „rzuca się w oczy”, to przede wszystkim 

sprawa klatki schodowej, która nie spełnia standardów i na pewno byłaby 

konieczność wybudowania nowej klatki, która byłaby tylko klatką dla nich, żeby obcy 



58 
 

ludzie nie chodzili po domu i spełniałaby wymogi. Dodała, że tych pomieszczeń jest 

mało, ciężko gdyby chcieli naprawdę zabrać ze sobą to, co mają tak jak napisała 

tego cymbergaja. To są takie rzeczy, które dostali - nie są tanie też, bez 

pomieszczenia na takie rzeczy nie da się tego umieścić gdziekolwiek, bo to jest 

wielkości stołu bilardowego. Jest to takie miejsce gdzie trudno może o taką 

atmosferę domu rodzinnego.  

 

 Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile pani 

dyrektor potrzebuje powierzchni, żeby zlokalizować budynek.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopytała, czy powierzchni na poszczególne 

pomieszczenia? Powiedziała, że nie ma takiego przepisu.   

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że chodzi o wielkość 

działki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to nie o działkę chodzi tylko o pomieszczenia. Zapytał, ile w sumie w tej chwili pani 

dyrektor wykorzystuje pomieszczeń - nie licząc tej części nieczynnej.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że teraz prosiłby panią 

dyrektor i zapytał, czy jest jakaś możliwość zakręcenia ciepła w pozostałej części 

budynku tej nieużytkowanej.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że to już jest zrobione.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chodzi o całkowite 

zakręcenie, czy odcięcie, spuszczenie wody.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że podejrzewa, że nie, bo woda  

to jest jeden obieg.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że to jest duży obiekt. 

Wiadomo, że w ciągu tej zimy nie uda się nic załatwić i żeby zmniejszyć 

powierzchnię tego budynku, np. miał okazję być tam ostatnio i myśli, że w tej starej 
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części jest tylko świetlica. Zapytał, czy korzystają z tego codziennie, dodając,  

że nie sądzi. 

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie codziennie, przy takich 

większych okolicznościach.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby jakoś to odciąć, żeby 

tego nie ogrzewać.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dopowiedziała, że częściowo używają, tam pracuje 

psycholog z dziećmi.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jego zdaniem tego 

psychologa można gdzieś umieścić teraz w tej części.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że jest tam też pracownik socjalny. 

Zaznaczyła, że kaloryfery są już przykręcone wszędzie gdzie ich nie ma.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zgadza się,  

ale na przykład też jakieś ciepło jest tam generowane i żeby to zrobić, odciąć  

i przenieść się tylko do tej części, skumulować tę część na ten okres zimy.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że całkowite zakręcenie kaloryferów 

powoduje, że ta minimalna ilość wody tam przechodzi, bo chyba tak ten system  

ma działać, przynajmniej tak jej się wydaje. Dodała, że tam bez chyba jakiejś 

inwestycji, przerobienia czegoś to byłoby niemożliwe.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy wszystkie kaloryfery mają 

zawory.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że tak.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby wyłączyć tę część 

budynku, a Zarząd będzie się zastanawiał, co dalej.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z pismem Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach określającym minimalne potrzeby w przypadku zmiany lokalizacji 

Domu Dziecka.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pani dyrektor ma 

rację, że ta Bursa jest mało rodzinna.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że to jest taki minus. Dodała,  

że mają plac zabaw i fajnie byłoby to zabrać ze sobą gdziekolwiek, przemontować, 

żeby tego nie stracić, żeby było jakieś miejsce na dworze z ławkami, żeby usiąść. 

Wydaje jej się to takie trochę minimum.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy to jest piec tylko  

na brykiet. Nie ma drugiego paleniska? 

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że tylko na brykiet – jeden 120 kW, 

drugi 80kW. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy to palenisko nie mogłoby 

być wykorzystane, żeby opalać samym drewnem.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie, pewnie wymagałoby to jakiś 

przeróbek tych pieców. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że drewno z PZD. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że na przykład,  dodał, 

odnośnie parku jakby się cięło te gałęzie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o dalszych sprawach będą panią dyrektor informować.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że ma rozumieć, że w najbliższym 

czasie nie wchodzi w grę ta Bursa.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że tego 

jeszcze nikt nie powiedział.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, czyli nie ma jeszcze ostatecznej 

decyzji w tej sprawie.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie ma żadnej. 

 

 

 



61 
 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach określającym minimalne potrzeby  

w przypadku zmiany lokalizacji Domu Dziecka – kontynuacja sprawy z CXLVII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r.   

 Materiał w ww. spawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 21 

Zaakceptowanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych 

przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci w rodzinach 

zastępczych niezawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych przez 

Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci w rodzinach zastępczych 

niezawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

aneksy do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych przez Powiat 

Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci w rodzinach zastępczych 

niezawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Mokrsko na realizację zadania: „Likwidacja barier transportowych 

poprzez zakup pojazdu dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Mokrsku” 

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

realizowanego w Obszarze D. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystko jest jasne.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych nadmieniła, że były już te tematy na Zarządzie, teraz jest kwestia 

formalnego przekazania tych środków.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 966/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Mokrsko na realizację zadania: 

„Likwidacja barier transportowych poprzez zakup pojazdu dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Mokrsku” w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III” realizowanego w Obszarze D (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).       

 Uchwała Nr 966/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrówek na realizację zadania: „Zakup samochodu osobowego  

o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu osób 

niepełnosprawnych w tym na wózkach inwalidzkich dla Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Ostrówku” w ramach „Programu  wyrównywania różnic 

między regionami III” realizowanego w Obszarze D. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

analogiczna sytuacja jak z gminą Mokrsko. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 967/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania: 

„Zakup samochodu osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą  

z wykorzystaniem do przewozu osób niepełnosprawnych w tym na wózkach 

inwalidzkich dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Ostrówku” w ramach 

„Programu  wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego w Obszarze D 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).   

 Uchwała Nr 967/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek  

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że głównie chodzi o to, że ukazał się mentor.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że mentor 

zastępuje opiekuna stażu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 968/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński).           

 Uchwała Nr 968/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych 

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2023. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że są wyszczególnione kwoty. Otworzył dyskusję.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy są brane pod 

uwagę tylko etaty, a nie kwalifikacje, że mianowany, dyplomowany. Nie rozdzielamy 

tego? 
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 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie tylko po przeliczeniu na etaty wydaje się, 

że to jest taki najbardziej sprawiedliwy podział środków.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy teraz już określamy.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że do projektu 

uchwały budżetowej, jednostki do 30. września muszą sporządzić projekty budżetów 

na przyszły rok dlatego uchwalamy to teraz, żeby mogły to wprowadzić. Przypomniał, 

jak to było wcześniej. Nadmienił, że jedna pani dyrektor dzisiaj do niego dzwoniła,  

że tego nie ma.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że umówiła się z dyrektorami, że po podjęciu uchwały 

przesyła ją od razu, żeby mogli pracować.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 969/22 w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych przeznaczonych  

na wypłatę dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 

2023 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

 Uchwała Nr 969/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 970/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).       

 Uchwała Nr 970/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 971/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).       

 Uchwała Nr 971/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  
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 Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że było 1 430 000 zł 

odnośnie ul. Św. Wojciecha, a w innym było 1 420 000 zł. Zapytał, skąd ta różnica  

10 tys. zł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że po przetargu.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że w wydatkach 

1 420 000 zł.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 972/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 972/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy obligacji na razie 

nie wystawiamy, bo dostaniemy 6 mln zł.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dzisiaj 

przyszło pismo.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że środki na koncie 

są, więc na razie przesuwa sprawę obligacji, ale zaznaczył, że wszystko ma już 

przygotowane, że można wysyłać zaproszenie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na razie nie 

ma potrzeby.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 973/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 973/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Nadmienił, że jest taka kwestia, czy RIO (Regionalna Izba Obrachunkowa) będzie 

chciała, aby zmienić w paragrafie 1, żeby określić, że na sfinansowanie deficytu  

w 2023 r., czyli tylko dopisanie w 2023 r.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, jeżeli nie, to musimy 

potem cofać w zmianach w budżecie.  
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie dodając, 

że będzie zmiana projektu uchwały. Chodzi o to, aby Zarząd zebrał się przed sesją.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 974/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 974/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 31 

Zapoznanie i przyjęcie do wiadomości informacji o wysokościach miesięcznej 

kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej  

o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych 

na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1930 z późn. zm.). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że stanowisko jest takie, że Zarząd zapoznał się z informacją i przyjął  

do wiadomości.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się i przyjął do wiadomości informację  

o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły 

publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 

2022, zaktualizowanych na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r.  

o finansowaniu zadań oświatowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1930 z późn. zm.). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 32 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwszą sprawą jest Rozpatrzenie prośby Międzyszkolnego Klubu Sportowego  

w Wieluniu z dnia 04.08.2022 r. o wsparcie finansowe (sponsoring)  

dla Międzyszkolnego Klubu Sportowego w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CXLVII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r. Powitał pana 

Eugeniusza Panka Prezesa Zarządu MKS w Wieluniu. Przekazał, że Zarząd 

przychyli się do wniosku, zaraz formalnie zostanie przeprowadzone głosowanie. 

Zapytał, kiedy zaczynają mecze.  

   Pan Eugeniusz Panek – Prezes Zarządu Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu odpowiedział, że pierwszy mecz w Wieluniu odbędzie się  

w sobotę o godz. 18.00, na który serdecznie zaprosił. Zaznaczył, że tę pomoc, którą 

Zarząd zdecyduje się przekazać, to jak zawsze w każdym roku wykorzystują  

na wykonanie strojów meczowych. Zaznaczył, że zawsze starostwo jest na koszulce, 

na rękawie jest logo starostwa. Powiedział, że na swojej stronie mają przekierowanie 

na stronę starostwa, itd.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że należy panu 

prezesowi wysłać herb powiatu, bo ma ten stary.  
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   Pan Eugeniusz Panek – Prezes Zarządu Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu powiedział, że prosiłby o przesłanie, żeby mogli zmienić jak 

będą robili nowe stroje, ponadto zmienią też na stronie internetowej.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że ten 

herb, który się pojawił nie jest zgodny z tym, który jest w naszym Statucie. Zapytał,  

kto jest „za” tym, aby przeznaczyć kwotę na zakup strojów w wysokości 5 000 zł  

dla MKS w Wieluniu. Nadmienił, że w zamian mają reklamę.  

   Pan Eugeniusz Panek – Prezes Zarządu Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu podziękował. Dodał, że zawsze serdecznie zaprasza.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu życzył sukcesów  

i poprosił, aby pozdrowić zawodników. Dodał, że odeszły gwiazdy.  

  Pan Eugeniusz Panek – Prezes Zarządu Międzyszkolnego Klubu 

Sportowego w Wieluniu przekazał, że to jest sport drużynowy i same gwiazdy 

oczywiście dają pewną wartość dodaną, ale na pewno nie będzie lekko. Nadmienił, 

że w tej chwili powinna być bardziej profesjonalna transmisja, bo Związek Piłki 

Ręcznej w Polsce w to się włączył i mają jakby to obrabiać, że nie będzie tak jak  

do tej pory transmisja na Facebooku taka na miarę posiadanych możliwości,  

bo za transmisję z takich zawodów firma, która przyjeżdżała życzyła sobie około 

1 500 zł, 13 transmisji to są naprawdę znaczne środki, więc robili to we własnym 

zakresie. W tej chwili Związek postanowił im w tym zakresie pomóc, zobaczą z jakim 

efektem.    

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o przeznaczeniu kwoty 5 000,00 zł (słownie: pięć tysięcy złotych 00/100) na zakup 

strojów dla Międzyszkolnego Klubu Sportowego w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).       

   Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejną sprawą jest „Zapoznanie z pismem z dnia 09.09.2022 r. znak: DOZ-

WD.6530.691.2922 Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego Departament 

Ochrony Zabytków informującym, że Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego,  

w ramach budżetu na 2022 r. udzielił Parafii Katolickiej Nawiedzenia NMP dotacji  

w wysokości 82 000,00 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Wieluń, 

kościół pw. Bożego Ciała (XIII w.), ołtarz pw. Ofiarowania NMP (XVIII w.): prace 

konserwatorskie ołtarza – etap II”. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotowym pismem.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 09.09.2022 r. znak: 

DOZ-WD.6530.691.2922 Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

Departament Ochrony Zabytków informującym, że Minister Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego, w ramach budżetu na 2022 r. udzielił Parafii Katolickiej Nawiedzenia 

NMP dotacji w wysokości 82 000,00 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania 

pn. Wieluń, kościół pw. Bożego Ciała (XIII w.), ołtarz pw. Ofiarowania NMP (XVIII w.): 

prace konserwatorskie ołtarza – etap II, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

 

 

Pkt 33 

Wolne wnioski. 

 

 

 Na CL posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

złożone.  
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Pkt 34 

Zamknięcie CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CL posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


